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Maandag   13   januari   hielden   we   onze  
nieuwjaarsbijeenkomst   die   werd   ge-
combineerd  met  de  jaarvergadering.  De  
ledenavond   stond   vooral   in   het   teken  
van   het   verkiezingsprogramma   en   de  
campagne  daarvoor.  
  

Aan  het  begin  van  de  receptie  hief  af-
delingsvoorzitter  Peter  Nelissen  het  
glas  champagne  en  bracht  samen  met  
de  aanwezigen  een  toast  uit  op  het  

 

Aansluitend  werden  diverse  leden  in  het  
zonnetje   gezet   die   het   afgelopen   jaar  
iets   bijzonders   hebben   gepresteerd,  
zoals  de   kandidaat-raadsleden   die  met  
succes   hun   raadscursus   afsloten,   de  
webmasters  die  onze  website  compleet  
vernieuwden,   Josje   Orval   die   als   taal-
corrector  ervoor  zorgt  dat  al  onze  publi-
caties   foutloos   zijn,   Jen   Nagels   voor  
zijn  inzet  als  Tribune-coördinator.    
Guus   Janssen   kreeg   de   oorkonde  

nes  lang  posters  plakken.    
Mie  Peters-Delissen  is  met  haar  82  jaar  
nog   immer   actief   als   bezorger   van   de  
Tribune.  Aan  allen  veel  lof  en  dank!  

Lijsttrekker   Ton   Heerschop   werd   geïn-
terviewd   door   Peter   Ruijtenbeek,   die  
hem   het   vuur   aan  
de   schenen   legde  
met   tal   van   lastige  
en   scherpe   vragen  
om   de   aanwezigen  

de  lijsttrekker  en  zijn  politieke  ideeën.  
  

Raadslid  Alexander  Vervoort   lichtte  het  
verkiezingsprogramma  en  de  aanstaan-
de   campagne   toe.   De   belangrijkste  
speerpunten   werden   gemotiveerd   en  
vragen  beantwoord.  
  

Het   was   niet   alleen   gezellig,   ook   wer-
den   na   stevige   discussies   belangrijke  
besluiten   genomen   over   het   program-
ma,   lijstverbindingen   en   de   campagne  
voor  de  aanstaande  raadsverkiezingen.  

De  top  van  onze  kandidatenlijst,  bijna  compleet.  
  

Het  was  een  geslaagde  avond,  2014    is  
alvast  goed  begonnen  maar  de  kers  op  
de  taart  komt  hopelijk  op  19  maart  met  
een  grotere  SP  in  de  gemeenteraad.  

Jaarvergadering:  Strijden  voor  een  100%  sociaal  Venlo  

Een  tienpuntenplan  voor  Venlo  met  GroenLinks  en  PvdA  

Nadat  GroenLinks  per  e-mail  aan  de  SP  
vroeg   om   een   lijstverbinding   met  
GroenLinks   en   de   PvdA   aan   te   gaan,  

stelden  we  daar  wel  voor-
waarden   aan.   De   leden-
vergadering   had   zich   op  
13   januari   immers   uitge-

een  lijstverbinding  aan  te  gaan.  
    
Want   waarom   alleen   maar   richting   de  
verkiezingen   doen   of   je   elkaar   steunt  
zonder  dat  je  daarbij  een  richting  geeft  
naar  de   kiezer   toe,   over   hoe   je   na  de  
verkiezingen  kan  samenwerken?  
  

Het   ledenoverleg  was  helder;;  een   lijst-
verbinding  kan  alleen  serieus  zijn  wan-
neer  daar  voorwaarden  aan  verbonden  
worden.  Bij  twijfel  is  het  nee.  
  

Die  uitspraak  voeren  we  uit.  Om  te  zien  
hoever   de   partijen   zouden   gaan,   hoe  
serieus   hun   vraag   is,   stelden   wij   als  
voorwaarde   een   gezamenlijk   manifest,  
een   tienpuntenplan,  waarin  de  belang-
rijkste   zaken  van  PvdA,  GroenLinks  en  

SP  verwoord  staan  die  we  willen   reali-
seren  na  de  verkiezingen.  

weet   dan   waar   die   aan   toe   is;;   als   die  
achter  het  manifest  staat  dan  betekent  
een   stem   op   één   van   die   drie   partij-
en   ook   dat   de   gezamenlijke   agenda  

  
  

drie  de  partijen  in  de  coalitie  te  krijgen  
zodat   het   tienpuntenplan  
ook  daadwerkelijk  gereali-
seerd  wordt,  en  daarnaast  
de  komende  vier  jaar  echt  

  
    

De  PvdA  ziet  samenwerking  op  die  ma-
nier  duidelijk  niet  zitten.  Ze  wees  zon-
der  enig  overleg  of  terugkoppeling  onze  
voorstellen  af.  Dit  hadden  we  wel  ver-
wacht  maar  was  het  proberen  waard.  

haar   ware   gezicht   zien,   liever   gaat   ze  
door  met  rechts  beleid  dan  een  andere,  
een  sociale  linkse,  koers.  De  SP  gaat  op  
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AGENDA 
 

Fractieoverleg  op  27  januari  
en   10   en   24   februari.   Aanvang  
20.00  uur  in  onze  fractiekamer.  
  

Bestuursoverleg   op  dinsda-
gen  4   en  24   februari,   om  20.00  
uur,  fractiekamer  (stadswinkel).  
  

Bijeenkomst   Kerngroep  

op   dinsdag   11   februari   en   11  
maart   om   20.00   uur   in   De   Gla-
zenap,  Spechtstraat  58  Tegelen.  
  

Landelijke   Partijraad   op   25  
januari,  SP-pand  te  Amersfoort.    
  

Partijcongres  op  22  februari  
in   de   Rijtuigenloods   Amersfoort,  
tevens  aftrap  van  de  campagne.  
  

Aftrap  van  de  campagne   in  
Venlo   op   7   en   8  maart.   Kijk   op  
de  website  voor  het  hoe  en  wat,  
ook   voor   de   diverse   campagne-
activiteiten  en  debatten.  
  

Wilt  u  een  bijdrage   leveren  
aan   deze   nieuwsbrief?   Stuur   uw  
tekst   dan   uiterlijk   9   februari   op  
naar  avervoort@sp.nl 

Ombudstaak  SP  
Jack  Geelen    
06-20764107  
hulpdienstvenlo@sp.nl 

BESTUUR 
 

Afdelingsvoorzitter  
Peter  Nelissen  
06-10867856  
peternelissen1963@gmail.com  
  
Organisatiesecretaris  

Petra  Raijer  
06-34069796  
petraraijer63@gmail.com  
  
Coördinator  Kerngroep    

Stefan  Hugues  
06-52350717    
hugues@home.nl  

FRACTIE 
 

Raadslid,  fractievoorzitter  
Ton  Heerschop  
077-3737307    
ton.heerschop@gmail.com  
  
Raadslid,  fractiesecretaris  

Alexander  Vervoort  
06-45611649    
avervoort@sp.nl  

SPeerpunten 
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Tekortgeschoten  bij  Floriade  
  
Eind  december  voerde  de  raad  een  debat  over  de  Flo-
riade  en  de  gevolgen  van  het  bestuurlijk  gedrocht  dat  
de   politiek   had   gemaakt   als   het   ging   om  het   op   af-
stand  zetten  van  het  bedrijf  Floriade-BV.  De  gevolgen  
zijn  helder,  miljoenenverlies  dat  gedekt  moet  worden  
door   de   diverse   gemeenten.   De   wethouder   had   veel  
uit  te  leggen  en  kreeg  forse  kritiek.  
  
Was   de  Floriade  een  mooie   tentoonstelling?  Het   leek  
een  sprookje.  Het  heeft  de   regio   in  een  positief   licht  
gezet   en   het   imago   verbeterd.   Ja,   er   is   sprake   van  
spin-off,   zonder   twijfel,  maar   hoeveel,   dat  weten  we  
nu  niet,  voorlopige  rapporten  daarover  hebben  de  no-
dige  mitsen  en  maren.  
  
De  afwikkeling  van  de  Floriade   liet  een  
ander   beeld   zien.   Bestuurders   gingen  
rollebollend  over  straat,  miljoenentekor-
ten  werden  cosmetisch  weggewerkt  via  
een   broekzak/vestzak-methode,   weer  
een  Floriade  die  met  verlies  afsluit.  
  
En  welke  gevolgen  hebben  we  nog  meer  gezien?  Wet-
houders   die   geen   of   nauwelijks   konden   of   durfden  
doorpakken   richting   de   commissarissen   en   directie  
van   de   Floriade-BV.   Wethouders   die   wel   informatie  
hadden   maar   deze   met   vertraging   deelden   met   de  
gemeenteraden.  Enzovoorts...  Allemaal  het  gevolg  van  
de  politieke  keuzes  die  gemaakt  zijn  in  de  aansturing  
van  diezelfde  Floriade.  Geen  excuus  om  te  gebruiken  
als  het  om  de  verantwoording  gaat.  
  
Voor   de   SP-fractie   is   het   rapport   het   bewijs   van   het  

gelijk  van  de  kritiek  die  wij  steeds  gehad  hebben  om  
de  structuur  waarop  de  organisatie  van  de  Floriade  is  
aangevlogen.  Antwoorden  die  we  van  het  college  van  
B&W  kregen  zijn  een  bevestiging  van  diezelfde  kritiek.  
  
Verantwoordelijk   wethouder   Satijn   had   dus   heel   wat  
uit   te   leggen.  Gelukkig  nam  hij  woensdag   in  de   raad  
een   minder   arrogante   houding   aan   en   maakte   zelfs  
excuses.  Dat  mocht  ook  wel  want  hij  lag  zwaar  onder  
vuur,  de  harde  kritiek  betrof  ook  zijn  functioneren.  
Hij  had  meer   informatie  naar  de   raad  moeten  sturen  
toen  deze  daar  om  vroeg.    Directie  en  commissarissen  
Floriade-BV   hadden   nauwelijks   weerwoord   van   de  
wethouders,  die  lieten  zich  weg  bluffen.  
  
Het  Floriadesprookje  is  uit,  de  politiek  heeft  er  achter-
af  gezien  een  puinhoop  van  gemaakt.  Aanvullend  on-
derzoek   is  nodig  mede  omdat  de  onderzoekscommis-
sie  niet  alle  vragen  heeft  meegenomen  
en   niet   alle   verantwoordelijken   heeft  
bevraagd.   De   SP   wilde   graag   een  
raadsenquête   maar   dat   bleek   onhaal-
baar   omdat   de   Floriade   letterlijk   te   ver   op   afstand  
stond!    
  
Alle   publiek-private   samenwerkingsverbanden   van  de  
gemeente  Venlo  worden  nu  in  kaart  gebracht  en  daar-
bij  gekeken  hoe  die  zijn  ontstaan  en  hoe  de  financiële  
verhoudingen  zijn,  en  dat  te  toetsen  aan  de  conclusies  
en  aanbevelingen  uit  het  Floriaderapport  en  waar  no-
dig  aan  te  passen.  
Als  er  nog  meer  problemen  op  de  loer  liggen  willen  we  
niet  dezelfde  fouten  te  maken  als  bij  de  Floriade.  
  
Misschien   ook   een   tip   aan   de   partijen   om   de   kritiek  
van  de  SP  voortaan  meer  serieus   te  nemen,  dat  had  

De   raadsvergadering   op   18   december   liep   ernstig  
uit.   Het   was   al   de   volgende   dag,   ver   na   midder-
nacht   toen   de   gemeenteraad   zich   boog   over   het  
mikwe-dossier.   De   Rekenkamer   had   gehakt   ge-
maakt   van   het   vermeende   joodse   badhuis   en   de  

archeologische   procedure,   de  
stadsarcheoloog   kreeg   de   wind  
van   voren,   wethouder   Teeuwen  
wenste   een   week   eerder   geen  
verantwoording   te   nemen.   Maar  
nu   draaide   het   ineens   om,   de  

wethouder   nam   bij   aanvang   van   het   debat   het  
woord  en  bood  nederig  zijn  excuses  aan.  Een  ver-
hit  debat  bleef  uit,  het  liep  met  een  sisser  af.  
  

Het   debat   een   week   eerder   was   stevig  maar   zeer  
inhoudelijk.   Nagenoeg   alle   fracties   realiseerden  
zich   dat   het   om   mensen   ging.   Zowel   de   persoon  
achter   de   wethouder,   de   stadsarcheologen   maar  
ook  de  mensen   in  Venlo  die  zich  afvragen  waarom  
de  politiek  er  weer  een  zooitje  van  heeft  gemaakt.    
  

De  wethouder  had  een  kans,  veel   fracties  waaron-
der  de  SP  vroegen  de  cultuurwethouder  oprecht  te  
zijn  en  een  geloofwaardige  houding  aan   te  nemen  
in  de  richting  van  de  raad.  
Wethouder   Teeuwen   faalde  wat   de   SP   betreft   een  
week   eerder   op   alle   fronten   in   het   herwinnen   van  
dat  vertrouwen.  Hij  kreeg  een  tweede  en  wat  de  SP  
betreft  laatste  kans.  
Dat   is   niet   alleen  met   antwoorden   die   binnen   het  
proces  correct  zijn,  nee  vertrouwen  is  ook  gestoeld  
op   uitstraling,   houding,   woordkeuze   en   oprecht  
overkomen.  

Er   lag  druk  op  de   twee  stadsarcheologen,  de  wet-
houder  wist  daar  van.  Toch  heeft  cultuurwethouder  
Jos   Teeuwen   (CDA)   de   archeologen   voor   de   raad  
geplaatst   daar   waar   hij   zelf   de   politieke   verant-
woordelijkheid   had   moeten   nemen.   Het   kenmerkt  
het  gebrek  aan  politiek  en  bestuurlijk  inzicht  bij  de  
wethouder.  
  

Het  niet  juist  en  volledig  informeren  van  de  raad  is  
verwijtbaar  te  noemen.  Maar  welk  gewicht  moeten  
we  daar  als  raad  aan  geven?  Dat  was  de  politieke  
vraag.   Het   gaat   immers   ook   om   de   gevolgen   van  
dat  niet  informeren  en  de  manier  waar-
op   een   bestuurder   daarmee   omgaat.  
Daarbij,   drie   maanden   voor   de   verkie-
zingen  een  wethouder  wegsturen  is  wei-
nig  zinvol,  laat  Teeuwen  zijn  eigen  puin  opruimen.  
  

Teeuwen  maakte  een  diepe  knieval,  betuigde  spijt  
voor   zijn   eerdere   optreden   en   de   hele   gang   van  
zaken.  Hij   had   nooit  moeten   blijven   zwijgen  maar  
de  verantwoordelijkheid  nemen.  Dat  gaf  hij   toe  en  

scherp  staan.  
  

Met   die   diepe   knieval   aan   de   raad,   waarmee   de  
wethouder   flink   door   het   stof   ging,   nam   de   raad  
genoegen.   Er   lagen   diverse   moties   klaar,   van  
treurnis,   afkeuring   en   zelfs   wantrouwen   maar   die  
konden  bij  het  oud  papier.  Net  op  tijd.    
Er  blijft  wel  vervolgonderzoek  nodig.  De  gemeente  
moet  haar  zaakjes  intern  op  orde  krijgen  want  er  is  
blijkbaar  flink  wat  mis  binnen  de  bedrijfscultuur.  
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Nieuwe  website  in  de  lucht  
  

Tijdens   de   kerstvakantie   is   de   website   van   de   SP-
Venlo  drastisch  vernieuwd.  De  site  is  nu  overzichtelij-

ker  en  gegevens  over  de  SP-Venlo  en  de  
berichtgeving   komen   beter   naar   voren.  
De  komende  tijd  zullen  we  samen  met  de  
landelijke   webmasters   van   de   SP   de  
puntjes   op   de   i   zetten  om  deze  website  

nog  mooier   en   beter   te  maken.   Suggesties   daarvoor  
zijn  altijd  welkom.  
  
Op   6   januari   werd   de   knop   omgedraaid   en   ging   de  
nieuwe  website  de   lucht   in.  Op  het  eerste  oog  zal  de  

website.  Het  grootste  deel  van  de  verandering  zit  hem  
dan  ook  niet  in  het  uiterlijk  maar  meer  op  de  manier  
waarop  de  site  gevuld  wordt  met  artikelen.  
  
Dat  gebeurt  met  nieuwe  software.  Die  nieuwe  softwa-
re  maakt  de  site  stabieler  en  biedt  ze  ook  meer  moge-
lijkheden.  De  nieuwe  software  wordt  aangeleverd  door  
de  landelijke  SP.  
  
De  afgelopen  maanden  zijn  de  webmasters  van  de  SP-
Venlo   hard   aan   het   werk   geweest   om   alles   op   tijd  
klaar   te   maken.   De   landelijke  
webmasters  hebben  vervolgens  
de   teksten,   foto's,   archief   en  
agenda  overgezet  in  de  nieuwe  
software  en  vervolgens  de  knop  
omgedraaid.  Dat  gebeurde  op  6  januari  jongstleden.  
  
We  zouden  het  leuk  vinden  wanneer  je  ons  laat  weten  
als  je  een  foutje  ziet,  maar  zeker  ook  als  je  suggesties  

hebt   ter   verdere   verbetering   van   deze   nieuwe   site.  
Laat  dan  op  de  site  zelf  een  bericht  achter  of  stuur  een  
e-mail  naar:  webmastervenlo@sp.nl  
  
De   Venlose   webmasters   hebben   van   de   gelegenheid  
gebruik   gemaakt   om   de   indeling   van   de   site   aan   te  
passen.  De  site  is  interactiever,  frisser  en  overzichte-
lijker  met  een  betere  opzet  waarbij  zaken  ook  duidelij-
ker  vindbaar  zijn.    
Als  vanouds  zullen  de  nieuwsberichten  centraal  staan.  
  
Wat    is    geb leven   is    ons  

hun  mening   wordt   gevraagd   over  
actuele  zaken)  maar  dan  onder  de  

  
  
Door  de  omzetting  van  de  website  hebben  alle  nieuws-
berichten  van  vóór  6   januari  2014  nieuwe  webadres-
sen  gekregen.  Daar  konden  we  helaas  niets  aan  doen.  
Gevolg   hiervan   is   dat   veel   interne   linkjes   maar   ook  
verwijzingen   op  Google  en  sociale  media   zoals  Face-
book  en  Twitter  niet  meer  kloppen.  
  
We   raden   mensen   die   oude   berichten   willen   (terug)  
lezen  aan  om  gebruik  te  maken  van  de  zoekfunctie  of  
te  zoeken  in  de  dossiers  op  http://venlo.sp.nl.  
  
Ook   zijn   bij   sommige   nieuwsartikelen   de   bijhorende  

uitkomen  proberen  we  het  te  repareren  maar  alles  te  
herstellen  is  bijna  ondoenlijk.  
Maar  je  kunt  ons  hierbij  helpen.  Mocht  je  onverhoopt  
aanlopen   tegen   iets   dat   niet   (meer)   (goed)   werkt,  
geef  dit  dan  alstublieft  door  aan  de  webmasters.  

  

Al  jaren  horen  we  dat  'na  het  zuur  het  zoet  komt',  
maar  wanneer?  De  malaise  en  bezuinigingen  gaan  
maar  door  en  treffen  velen  hard  in  de  beurs.  In  de  
gedachte   van   de   feestdagen   zette   de   SP   dit   eind  
december   het   winkelend   publiek   in   het   zonnetje  
met  een  traktatie.  
  

We  stonden  dat  weekend   in  diverse   stadsdelen  en  
werden  overal  met  enthousiasme  ontvangen.  Hart-
stikke   leuk.   Uiteraard   waren   er   ook   wel   enkele  
zuurpruimen  die  niets  van  de  SP  moesten  hebben,  
zelfs   geen   chocolaatje,   we   wensten   ze   evengoed  
fijne  feestdagen,  net  als  ieder  ander.  
  

In  Belfeld  stonden  we  met  onze  kraam,  die  flink  de  
aandacht   trok.  De   tomaat   is   vanouds  de  mascotte  
van   de   SP   maar   in   Belfeld   was   daar   ineens   een  

nieuwe   mascotte.   Ook   ons  
raadslid   Alexander   Vervoort  
hielp  mee   en   had   zijn   hond  
meegenomen.   De   puppy  
kreeg  meteen   een   SP-hesje  
aangemeten   en   genoot  
zichtbaar  van  alle  aandacht.  
  

De   mensen   konden   onze   traktatie   waarderen   en  
tevens   knoopten   we   zo   goede   gesprekken   aan.  
Veel  geklaag  over  de  bezuinigingen  maar  ook  vra-
gen  over  het  gedoe  in  de  gemeente  over  de  deba-
cles  rondom  de  Floriade  en  vermeende  mikwe.  
  

In   Blerick   was   het   guur   weer,   de   harde   wind   liet  
onze  vlag  weliswaar  mooi  strak  wapperen  maar  de  
mensen   gingen   vooral   voor   de   snelle   boodschap-

pen.  Toch  ook  daar  veel  mensen  gesproken  en  blij  
gemaakt  met  een  lekkernij  voor  de  feestdagen.  
  

Naast   de   chocokransjes   vonden   ook   onze   welbe-
kende   sponsjes   weer   gretig   aftrek.   We   wilden   ze  
eigenlijk  niet  uitdelen  maar  op  speciaal  verzoek  ze  
verstrekt  aan  degene  die   ze  wilde  hebben.  En  dat  
waren   er   veel.   Leuk   te   zien   dat   deze   gadget   nog  
steeds  een  gewild  artikel  is.  
  

In  de  gesprekken  die  we  hadden  sloeg  met   regel-
maat  de  toon  om  van  
pessimistisch   naar  
toch   een   beetje  
hoopvol   dat   er   in   ie-
der   geval   een   SP   is  
die   naar   de   mensen  
luistert  en  zaken  voor  
elkaar  krijgt  die  voor  iedereen  goed  zijn.  
  

We  hadden  groot  ingekocht  en  derhalve  waren  van  
de  actie   in  het  weekend  nog  veel   chocoladekrans-
jes   over.   Hiermee   zijn   we   de   daaropvolgende  
maandag   naar   Verzorgingshuis   Meeuwbeemd   in  
Venlo   gegaan   om   ook   onze   ouderen   een   heerlijke  
traktatie   te  bezorgen  en  hen   tevens   fijne   feestda-
gen  en  alle  goeds  voor  het  nieuwe  jaar  te  wensen.  
Onze   komst,   en   de   traktatie,   werd   zeer   gewaar-
deerd  en  dat  doet  ons  ook  weer  goed.  
  
Het   nieuwe   jaar   is   alweer   volop   in  
gang   maar   we   wensen   iedereen  
hierbij   evengoed   nog   een   gelukkig,  
gezond,  strijdbaar  en  sociaal  2014!  

De  SP  deelt  uit,  iets  fijns  voor  iedereen!  
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Een  mogelijke  massale  bomen-
kap  roept  veel  vragen  op  
  
De   SP-fractie   is   via   verschillende   meldingen   op   de  
hoogte  gebracht  van  het  massaal  kappen  van  bomen  
in  onze  gemeente.  De   redenen  hiervoor  worden  door  
diverse  bewoners  betwist.  Het  zou  gaan  om  1500  bo-
men.  Via  raadsvragen  hebben  we  op  14  januari  jl.  om  
duidelijkheid   gevraagd   of   er   werkelijk   een   kaalslag  
gaat  plaatsvinden.  
  

De  kap  zou  deels  te  maken  hebben  met  het  uitdunnen  
van   locaties   waar   bomen   in   groenstroken   aanwezig  
zijn,   maar   ook   kap   langs   wegen   zou  
aan  de   orde   zijn.   Het  gaat   dan   onder  
meer   over   wijkdelen   van   Op   de   Hei,  
Velden  en  Venlo-noord.  
Medio   2013   werd   de   Klingerbergsingel   al   flink   uitge-
dund.  Om  en  om  werden  bomen  gekapt.  Enkele  bewo-
ners  tekenden  daartegen  tevergeefs  bezwaar  aan.  
  

In  een  brief  aan  bijvoorbeeld  bewoners  van  de  Velden-
seweg   in  Venlo  wordt  als  redenen  voor  de  bomenkap  
gesteld  dat  het  gaat  om  
en  dat  uitdunning  van  de  bomen  

.   Dit   terwijl   sommige  
voor   kap   aangemerkte   bomen   geen   andere   boom   in  
de  weg  staan.  
  

Als  het  werkelijk  gaat  om  1500  te  kappen  bomen  dan  
zou   dat   in   schril   contrast   staan  met   wat   eind   2013,  
tijdens   de   behandeling   van   het   raadsvoorstel   om   de  
kapvergunning  af  te  schaffen,  is  gesteld.  Namelijk  dat  
het   gemeentebestuur   niet   verwachtte   dat   mensen  

.  Ook  
niet   nu  de   herplantplicht   voor  particulieren   is   komen  

te  vervallen.  Of  dat  ook  voor  de  gemeente  geldt...?  
  

Nu  er  een  beeld  ontstaat  dat  het  de  gemeente  Venlo  
zelf  is  die  mogelijk  een  kaalslag  wil  realiseren,    willen    
we  verduidelijking  van  het  gemeentelijk  beleid.  Waar-
om  moet   deze  massale  bomenkap   plaatsvinden,   tast  
dit   niet   de   leefbaarheid   en  
luchtkwaliteit  aan  en  hoe  zit  het  
met   aantasting   van   de   leefom-
geving   voor   bijvoorbeeld   vo-
gels,  vleermuizen  en  insecten?  
  

Ook  heeft  de  SP  nogmaals  voorgesteld  voor  het  instel-
len   van   een   monumentale   bomenlijst,   een   overzicht  
van  waardevolle  en  belangrijke/  markante  bomen  die  
een  beschermde  status  genieten.  
Eerder   dienden   we   hiervoor   samen   met   GroenLinks    
een  motie  in  maar  die  haalde  geen  meerderheid.  Ho-
pelijk  zien  B&W  nu  wel  het  belang  daarvan  in.  
  
  

Deze  verkiezingen  winnen?  Elk  
beetje  hulp  is  zeer  welkom!  
  
Op  19  maart   zijn  er  verkiezingen.  Hoe  mooi   zou  het  
zijn   wanneer   we   onze   inzet   van   de   afgelopen   jaren  
kunnen  verzilveren?  Als  we  winst  willen  behalen  moet  
er  wel  wat  gedaan  worden.  Vanzelf  gebeurt  er  niets.    
  

Heb  je  tijd  om  in  een  wijk(je)  folders  te  bezorgen?  
Kun  je  meehelpen  campagnespullen  uitdelen?    
Helpen  bij  het  plaatsen  van  straatborden?  
Meld  je  dan  alsjeblieft  bij  het  campagneteam.  Bel  06-
456  11  649  of  stuur  een  e-mail:  venlo@sp.nl      
Alle  hulp,  hoe  klein  ook,  is  meer  dan  welkom  en  nodig.  
Samen  verzetten  we  bergen!  Doe  mee,  help  mee.  

  

Op  18  december  jl.  werd  in  de  gemeenteraad  nog-
maals   het   Plan   van   Scholen   tot   2015   besproken.  
Dat  moest   omdat   het   plan   in   juni   ter   beoordeling  
naar  de  minister  werd  gestuurd.  Die  vond  het  geen  
probleem  dat  er  een  nieuwe  school  bij  zou  komen.  

Echter   niet   zomaar   een   school,  
een   basisschool  met   een   islami-
tische   grondslag.   Dit   zorgde  
voor  een  tenenkrommend  debat,  
argumenten   werden   er   met   de  

haren  bijgesleept,  enkel  om  de  eigen  achterban  te  
plezieren  of  niet  voor  het  hoofd  te  stoten.    
  

Met   het   huidige   scholenaanbod   is   weinig   mis,   er  
zijn   ruim   voldoende   basisscholen   op   dit   moment  
binnen   de   gemeente.   Kinderen   van   elke   culturele  
en  religieuze  achtergrond  zijn  welkom  op  de  huidi-
ge  scholen.  Als  er  behoefte  aan  is  wordt  er  op  bij-
zondere  (christelijke)  scholen  zelfs  tijd  vrijgemaakt  
speciaal   voor   kinderen  met   een   ander   (zoals   isla-
mitisch)  geloof  om  hen  apart  religieus  onderwijs  te  
bieden.  
  

Desondanks   wil   een   scholenstichting   voor   islami-
tisch  onderwijs  uit  Eindhoven   in  Venlo  een  nieuwe  
(islamitische)  school  beginnen.  Op  zich  niks  op  te-
gen   ware   het   niet   dat   het   voor   nu   en   om   boven-
staande  redenen  weinig  toevoegt.    
Daarnaast  is  het  de  vraag  of  deze  nieuwe  school  op  
lange  termijn  kan  blijven  voldoen  aan  het  benodig-
de   minimum   aantal   leerlingen.   Het   draagvlak   en  
toekomstbeeld  daarvoor  is  onduidelijk.  
  

Ja   zeggen   tegen   dit   initiatief   opent   de   deur   voor  
meer   initiatieven,   voor   meer   nieuwe   scholen,   en  
dat   heeft   ongetwijfeld   een   negatief   effect   op   het  
huidige  scholenbestand  en  ook  op  de  kritieke  grens  
van  het  minimaal  aantal   leerlingen  dat  een  school  
bestaansrecht  geeft.  Dit  betoogde  de  SP  ook  al  tij-

  
  

Het  ministerie  ziet  geen  bezwaren  en  legde  de  bal  te-
rug   bij   de   gemeenteraad.   B&W   vroeg   de   raad   of   ze  
wel   of   niet   in   beroep  moet   gaan   tegen   de   uitspraak  
van  het  ministerie  van  onderwijs.  Er   is  volgens  B&W  
geen  draagvlak,  dat  draagvlak  is  zelfs  twijfelachtig,  de  
problemen  die  het  college  ziet  -  en  die  ze  ook  in  juni  
uitte  -  zijn  niet  weggenomen.  Wat  de  SP  betreft  heeft  
het  ministerie  haar  werk  niet  goed  gedaan.  We  kun-
nen   de   lijn   van   het   college   dan   ook   steunen,   teken  
bezwaar  aan.    
  

Daarnaast   speelt  mee  dat  wethouder  Satijn   (VVD)   in  
juni  de  raad  toezegde  in  gesprek  te  gaan  met  minder-
heden  en  de  islamitische  achterban  
om  het  werkelijke  draagvlak  te  pei-
len  en  dat  aan  raad  te  rapporteren.  
Beide   zaken   zijn   niet   gebeurd.   Op  
basis   daarvan,   bij   gebrek   aan   de  
juiste  informatie,  kan  de  SP  niet  eens  instemmen  met  
een  voorstel  voor  een  nieuwe  school,  welke  dan  ook.    
  

Andere  partijen  zagen  dat  anders  en  stemden  dat  er  
geen  beroep  wordt  ingediend  en  de  school  in  augustus  
van   start   kan  gaan.  Met  de   verkiezingen   in   aantocht  
willen  ze  blijkbaar  geen  gedoe  in  hun  achterban...  

Nieuwe  school  onnodig,  wat  voegt  een  islamitische  school  toe?  


